



**LEMBAGA PERTUBUHAN PELADANG  
(KEMENTERIAN PERTANIAN DAN KETERJAMINAN MAKANAN)  
KENYATAAN SEBUT HARGA**

Tawaran adalah dipelawa daripada kontraktor Tempatan yang berkelayakan dan berpengalaman serta berdaftar dengan Kementerian Kewangan dalam bidang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran bagi kerja berikut:

BUTIRAN SEBUTHARGA	KOD BIDANG PENDAFTARAN	HARGA DOKUMEN	TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK	TARIKH
<b>Sebut Harga LPP(M) Bil. 6/2023</b>  Membekal, Memasang Dan Mengujijguna Peralatan Dan Kelengkapan Berkaitan Untuk Lembaga Pertubuhan Peladang Negeri Melaka dan PPN Melaka bagi Program Keterjaminan Makanan (Pengukuhan Pasaran Lembu Pedaging) KPKM.	<b>070303</b> Peralatan Dan Kelengkapan Pertanian/Ternakan/Akuatik  <b>Atau</b>  <b>130101</b> Mesin dan Kelengkapan Bengkel	<b>Percuma</b>	<b>2 Ogos 2023 (Rabu) 12.00 tengahari</b>  Tempat: <b>Pertubuhan Peladang Negeri (PPN) Melaka, Lot 69, Jalan Usaha 5, Kawasan Perindustrian Ayer Keroh, 75450 Melaka (KEHADIRAN ADALAH DIWAJIBKAN)</b>	<b>Tarikh Iklan</b>  31 Julai 2023 (Isnin)  <b>Tarikh Tutup</b>  8 Ogos 2023 (Selasa)

Pembekal yang berminat **DIWAJIBKAN** menghadiri taklimat sebutharga seperti tarikh dan alamat di atas. Pembekal yang tidak hadir taklimat tidak akan dipertimbangkan dan semua surat menyurat berkaitan dengannya tidak akan dilayan. **Hanya pemilik Syarikat / Penama** yang dibenarkan menghadiri taklimat dan mengambil dokumen dengan mengemukakan **SIJIL PERAKUAN PENDAFTARAN ASAL DAN SATU SALINAN SIJIL PENDAFTARAN KEMENTERIAN KEWANGAN ( MOF)** dan sijil Asal Pengiktirafan Traf Bumiputera jika berkenaan yang masih tempoh sah laku. **WAKIL TIDAK DIBENARKAN.**

Dokumen sebutharga yang telah sempurna hendaklah dimasukkan ke dalam satu sampul surat berlakri yang mengandungi dokumen serta dicatitkan nombor sebutharga di sudut kiri atas sampul surat tersebut. Dokumen sebutharga tersebut hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Tender/Sebutharga di alamat berikut:

**LEMBAGA PERTUBUHAN PELADANG NEGERI MELAKA  
CAWANGAN PENTADBIRAN DAN KEWANGAN,  
TINGKAT 4, GRAHA PELADANG, NO 132 JALAN HANG TUAH,  
PETI SURAT 182,75740 MELAKA ( TEL: 06-2824310 )**

**sebelum tarikh tutup yang dinyatakan di atas Jam 12.00 tengahari. Tawaran yang diterima selepas tarikh dan masa sebutharga ditutup akan ditolak.**

Lembaga Pertubuhan Peladang tidak terikat untuk menerima tawaran yang terendah atau mana-mana tawaran.

**Tarikh Iklan: 31 Julai 2023**

  
**AHMAD FUAD BIN ZAKARIA, PJK**  
Pegawai  
Lembaga Pertubuhan Peladang  
Negeri Melaka